
 
 

 

Acta de l’Assemblea de Vilafranca en Comú  
Prèvia al Ple Municipal de l’Ajuntament  

 

- Lloc: Local de Vilafranca en Comú (carrer Sant Pere, 28)  

- Data: Dilluns 19/12/2016  

- Hora: 19:00 h. inici assemblea 

- Hora finalització : 21.30  

- Assistents: 15 

 

Punts tractats:  

Aprovació acta anterior assemblea del 21/11/2016   

S’aprova acta per unanimitat. 

 

Punts fora ordre del dia :  

. Lots Nadal 

Previ inici primer punt ordre del dia, es planteja el debat sobre els lots de Nadal. 

Els respectius representants de VeC han rebut lots de Nadal de la companyia 

d’aigües i del Consell Comarcal. 

En el nostre codi ètic queda reflectit no acceptar regals. Es sobreentén que s’ha de 

donar el mateix tracte als dinars, sopars, fira del gall, etc.  

S’acorda el retorn del lot, acompanyat d’una carta informant el motiu i si no és pot 

retornar ho facin arribar al Rebost Solidari. Per anar creant la cultura que no 

s’accepta cap regal. 

Igualment quan s’assisteixi a algun àpat, el cost anirà a càrrec de la persona. (ex 

sopar amb els administradors, esmorzar fira del Gall,...) 

En aquest sentit es fa proposta de fer una Moció de diferents mesures per funcionar 

l’ajuntament, en què una d’elles sigui el no als lots de Nadal. 

 

. Estat comptes 

Fora ordre del dia, s’informa de l’estat dels contes a data d’avui : 

Caixa Bank : 6.572€ 

Caixa Enginyers : 9.117€ 

Efectiu : 248€ 

 

Referendar el tex refós dels Estatuts de VeC 

Aprovació inicial del text refós dels Estatuts de VeC, per unanimitat. 

 

 



 
 

 

S’obre un període perquè, qui ho cregui convenient, pugui presentar esmenes per 

escrit, fins la data de la propera assembla on es farà, si s’escau, l’aprovació 

definitiva. 

Les esmenes seran valorades jurídicament per l’equip redactor. Previ a la ratificació 

de l’assemblea. 

 

Debat sobre els punts de l’Ordre del Dia del Ple Municipal del dia 22 de 

novembre.  

 

ORDENANCES FISCALS 2017 :aprovació definitiva de l’expedient de modificació de 

les ordenances fiscals per l’exercici 2017. 

En aquest punt es planteja d’informar a les entitats afectades, de les propostes de 

millora de l’ordenança fiscal presentades per VeC i que l’Equip de Govern, ha 

rebutjat.  

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : en contra  

 

COMPATIBILITAT DE PERSONAL. Aprovar una petició de compatibilitat presentada per un 

funcionari municipal: Joan Penyafiel i Hervàs. 

Es recorda que en una assemblea anterior es va debatre el punt i l’acord majoritari 

va ser l’abstenció. Per la qual cosa, 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : abstenció  

 

IMPLANTACIÓ DEL SERVEI. Aprovació de l’inici d’un expedient per a l’exercici d’una 

activitat econòmica consistent en un projecte destinat a tancar el cercle de la vinya 

utilitzant els sarments per generar energia tèrmica a través de calderes de 

biomassa. 

Es considera que és un bon projecte. 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

 

ADHESIÓ PACTE D’ALCALDES. Aprovació de l’adhesió al pacte dels alcaldes i 

alcaldesses per a l’Energia i el Clima. 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

 

ORDENANÇA MERCAT DE VENDA NO SEDENTÀRIA. Aprovació de l’ordenança de 

venda no sedentària de Vilafranca del Penedès. 

El redactat que ha fet l’Equip de Govern en l’ordenança deixa oberta la possibilitat 

de la gestió privada del mercat. Per aquest motiu, 



 
 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : en contra 

 

MOCIÓ SOL·LICITANT FISCAL ALS JUTJATS DE VILAFRNACA DEL PENEDÈS. Moció 

de l’Alcaldia sol·licitant l’adscripció d’un fiscal als Jutjats de Vilafranca del Penedès. 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

 

MOCIÓ SOBRE EL MALBARATAMENT ALIMENTARI. Moció que presenta el grup 

municipal d’ERC sobre el malbaratament alimentari a la nostra vila. 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

 

MOCIÓ PER ELABORAR UN PLA DE CAMINS ESCOLARS. Moció del grup municipal 

Vilafranca en Comú per elaborar un Pla de Camins escolars. 

En el debat surt la queixa cap l’Equip de Govern, en què han insistit moltes vegades 

en que fos un punt de l’ordre del dia del Consell Escolar Municipal i a hores d’ara 

encara no s’ha tractat en cap reunió del CEM. 

Es comenta que caldria incloure “camins amables per la gent gran”  

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

 

MOCIÓ DE SUPORT A LA TRANSPARÈNCIA DE LES FINANCES MUNICIPALS I DE 

MESURES CONTRAEL FRAU FISCAL A L’AJUNTAMENT DE VILAFRANCA. Moció del 

grup municipal de Vilafranca en Comú de suport a la transparència de les 

finances municipals i de mesures contra el frau fiscal a l’ajuntament de Vilafranca. 

És una proposta de VeC arran d’un informe fet per l’interventor municipal. 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

 

Fora ordre del dia del Ple municipal :  

MOCIÓ PRESENTADA PER LA CUP EN DEFENSA DE LA LLIBERTAT D’EXPRESSIÓ I 

SOLIDARITAT AMB ELS INDEPENDENTISTES ENCAUSADES PER CREMAR FOTOS 

DEL REI. 

Si l’alcalde porta la moció a votació de la urgència per incloure en l’ordre del dia, 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  

Es proposa esmenar el punt tercer dels acords en el següent redactat : 

Declarar que aquest plenari, responent a la voluntat majoritària expressada 

repetides vegades pel poble que representa, es posicioni en contra de la judilització 

de la política 

En el cas que sigui acceptada l’esmena, 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : a favor  



 
 

En cas de no acceptació de l’esmena 

• S’acorda per unanimitat que els regidors votaran : abstenció  

 

PRECS I PREGUNTES 

Es comenta de demanar explicacions a l’Equip de Govern pels talls de carrers fets 

en la Fira del Gall, que feia impossible entrar a la Vila des de pobles comarca, accés 

a l’hospital... Així com també l’hàbit que hi ha de desar damunt vorera les tanques 

grogues que s’han d’utilitzar per tancar els carrers. És la cultura d’afavorir el cotxe 

davant del vianant.  

 

Informacions vàries. 

 Reunió Consell Municipal Salut 

El nostre representant al Consell Municipal de Salut, en Toni Llovet, fa una petita 

informació de la darrera reunió del Consell. 

Remarca que hi havia molta representació per part de l’ICS, cosa no habitual. 

Es va fer palesa la queixa ciutadana per la distribució dels metges, arran de la 

posta en marxa del nou ambulatori. 

La regidora de salut Anna Doblas va comentar que ells no han rebut cap queixa. 

Igualment es va posar de manifest la preocupació dels usuaris de l’ambulatori, que 

passats 6 mesos del nou repartiment dels metges de família, no es pugui tornar al 

seu metge anterior perquè tingui el “cupo” de targetes sanitàries complet. 

La seva contesta va ser que “exagerem”. 

Caldrà veure com queda recollit el contingut de la reunió del Consell Municipal de 

Salut en l’acta.  

En l’assemblea es comenta que és un desdoblament “enganyós”, fan com si 

s’hagués incrementat la plantilla de professionals.  

 “Un país en Comú” 

 

En Ramon Arnabat informa que va estar convidat, a nivell personal, a la reunió de 

signatura del manifest : “Un país en Comú”.  

El contingut del manifest es pot trobar al web www.unpaisencomu.cat. 

El manifest el signan inicialment 120 persones. 

És el punt de partida de les diferents assemblees territorials que s’aniran fent fins 

l’abril de 2017, que és quan es vol constituir el grup polític. 

 

Salut! 

 


